
Styrelsemöte  
Stockholms Hundungdom  
19 oktober 2024 
 
Närvarande: 
Elin Elvnäs 
Hanna Fryckstedt 
Caroline Lindstedt 
 
Frånvarande: 
Isabella Berggren 
Nicole Vestin 
 
§1. Mötets öppnande. 
Elin Elvnäs förklarar mötet öppnat. 
 
§2. Val av sekreterare  
Mötet väljer Caroline att föra dagens protokoll. 
 
§3. Val av justerare  
Mötet väljer Hanna att justera dagens protokoll utöver ordförande och sekreterare. 
 
§4. Förra mötets protokoll samt åtgärdslista. 
Föregående mötesprotokoll läggs till handlingarna.  
 
§5. Inkomna skrivelser.   
 
Vi har fått förfrågan från ÖSHU om att arrangera en eller flera grenar i Ungdoms-DM. Vi 
avvaktar med svar tills fler från styrelsen kan vara med att bestämma.  
 
§6. Utbildning.  
 
§7. Kurser.   
 
Höstens kurser: 
 
Fortsättningshelg i rallylydnad. Elin skriver och frågar Johanna om hon fortfarande kan. 
Johanna kan och kursen blir 20-21 april istället. Nicole är hjälpinstruktör. Planerna skjuts upp 
till sommar/höst. Planerna avskrivs och tas upp till våren 2025. 
 
Freestylekurs i slutet av oktober- början av november. Elin och Isabella kommer att hålla i 
den. En inbjudan kommer att läggas ut så snabbt som möjligt då datum har beslutats. 
Kursen planeras att vara 10 november och 17 november. Planerna ska bokas och Isabella 
fixar en inbjudan. 
 
Workshop i trixträning. Planen är att arrangera workshops i trickträning med start nära inpå 
kursen i freestyle. Första tillfället möjligtvis i december. Planerna skjuts fram till våren 2025. 



 
Elin kontaktar SoSuBK om de har någon möjlig instruktör som skulle vilja hålla en kurs i 
spår. Caroline tar över kontakten och fortsätter planeringen. 
 
Vi har kontaktat Louise Sjöstrand gällande att hålla nybörjarkurs i agility hos oss. Louise har 
inte möjlighet att hålla i år men möjligtvis i vår, vi tar upp kontakten med henne igen under 
våren. Hanna kontaktar Louise igen och ser hur våren ser ut. 
 
§8. Träning och Aktiviteter.  
 
Föreläsning om Tullverket: Hanna tar kontakt med tullverket och frågar om de har möjlighet 
att hålla det till hösten. Planerna flyttas fram till våren 2025. Hanna kollar med tullverket igen 
och ser hur läget ser ut. 
 
Vi funderar på att hålla flera öppenträningar i stockholms hundsportcentrum mellan 
januari-mars. Vi lägger ut och frågar vilka sporter våra medlemmar skulle vara intresserade 
av att träna och planerar därefter hur många tillfällen och när. 
 
Vi planerar att hålla en julaktivitet med pyssel, dekorera pepparkakor, träna hund i 
december. Inbjudan och planering ska vara klart inför nästa möte. Planering förs vidare på 
fb. 
 
§9. Ekonomi och inköp. 
 
Ekonomisk rapport: Vi har 60 367,44 kr på kontot. 
 
Köpa in SthlmsHU merch för att uppdatera media-profiler om vad som finns att köpa. Köpa 
in hoodie och västar budget 9000. Kvarstår. 
 
20 rosetter beställdes till våran blåbärstävling den 29 september från TP Victory för 799 kr. 
Fakturan är betald. 
 
Klubbförsäkring från Sveriges Hundungdom är betald och gick på 635 kr. Klubbförsäkran är 
betald. 
 
Vi har fått medlemsavgifter från Sveriges Hundungdom som gick på 9845 kr. 
 
Lunch och fika till dagens styrelsemöte gick på 524 kr. Hanna ska bli återbetald. 
 
§10. Hemsidan och Sociala medier  
Isabella har fixat vårt problem och håller på att fixa vår nya hemsida. Kvarstår. 
 
Styrelsen tar fram ett förslag om regelbundna mailutskick. Vi planera att skicka ut fyra 
gånger om året. Två på våren och två på hösten. Kvarstår.  
 
Lägga ut fråga ruta på social-medier där vi undrar om vad medlemmarna är intresserade av. 
Kvarstår. 
Isabella har lagt ut och svaren på frågorna: 



“Vilka kurser skulle ni vilja gå på?” 
Svar: Hoopers, Agility, freestyle, rallylydnad. 
“Vilka andra aktiviteter vill ni att vi har?” 
Svar: Föreläsningar (t.ex beteendevetande), Sommarläger, Gemensamma träningstillfällen, 
Nosework träningstävling, anordnade promenader, baka hundgodis (pyssel) 
“Vad vill ni se mer av på instagram?” 
Svar: Olika lätta trick att lära hunden(inspiration och inlärning), quiz 
 
Vi ska uppmärksamma medlemmar som tävlar för klubben på våra sociala medier. Tar med 
detta inför 2025 då vi vill satsa på att ha årets ekipage i freestyle, agility, nosework och 
rallylydnad. 
 
§11. Tävling 
 
Vi vill anordna fler inofficiella tävlingar. Liknande blåbärstävling i agility diskuteras 
“banantävling” i rallylydnad, “granatäpplestävling” i freestyle etc.  
 
Vi arrangerade en inoff blåbärstävling den 29 september med 12 starter totalt. Tävlingen 
blev mycket lyckad med nöjda deltagare som uppskattade tävlingen och vill gärna att vi 
arrangerar fler i framtiden. 
 
§12. SBK 
SBK har det tufft för tillfället gällande ekonomi. De har få medlemmar till styrelsen, oaktiva 
medlemmar mm. Vi behöver göra upp en plan för hur vi ska gå tillväga med klubbens 
framtid. Vi planerar in ett möte med SBK så snart som möjligt för att prata ihop oss vad vi 
behöver fokusera på först. 
 
Vi tänker att vi hade kunnat ha gemensamma möten varannan månad från och med i slutet 
av detta år eller under 2025 och varannan enskilda styrelsemöten för att förbättra vårt 
samarbete och uppbyggnad av klubben. 
 
SBK samarbete - Google Dokument 
 
§13. Övriga frågor.  
Kliniken på Hannas jobb kommer att anordna valpkvällar några kvällar. Hanna undrar om vi 
kan lägga ut detta på våra medier där våra medlemmar är välkomna. Styrelsen tycker detta 
låter väldigt kul och vi kommer lägga ut på våra medier. 
 
SBK har bytt lås till klubbstugan och meddelat oss om att vi får använda en av de nya 
nycklarna för att kopiera nya nycklar vi i hundungdom kan använda oss av. Styrelsen 
beslutar att kopiera 5 stycken nycklar. Elin undersöker hur mycket detta skulle kosta och 
återkommer med kostnad för detta. Elin fixar nycklarna inför årsmötet. 
 
Therese Palm har skickat ut inbjudan till repskapet, 21-22 september. Elin och Isabella var 
med och var jättenöjda. 
 
§14. Nästa möte.  
Nästa styrelsemöte planeras prel. den 22 november kl 19, på plats. 

https://docs.google.com/document/d/1RXHmUuefxyfQh6rdOqjPIXmUclGTsADk3CJuyM-zjsw/edit?tab=t.0


 
§15. Mötets avslutande.  
Elin förklarar mötet avslutat.  
 
_____________________    ______________________      _______________________   
 
Ordförande                    Sekreterare        Protokolljusterare 
 
Elin Elvnäs             Caroline Lindstedt                        Hanna Fryckstedt 


